


Gemeente Huizen 
vervolgblad 2 

Is ook wat u betreft het beeld juist, dat de openbare orde in en rond winkelcentrum 

De Kostmand met een zodanige regelmaat wordt verstoord, dat maatregelen nodig 

zijn mede om de gevoelens van onveiligheid bij bezoekers en omwonenden van het 

winkelcentrum weg te nemen? 

Voor het antwoord op uw vraag over het verloop van de jaarwisseling in de Kostmand verwijs 

ik u naar mijn mededeling over de jaarwisseling. Daarin heb ik ook geprobeerd aan te geven 

dat we in de voorbereiding op de komende jaarwisseling willen toewerken naar een gerichte 

aanpak in de Kostmand. 

U geeft echter aan dat omwonenden de schades zien als een symptoom van een probleem 

dat zich al langer voordoet bij dit winkelcentrum. De cijfers laten geen structureel openbare 

orde en/of veiligheidsprobleem zien. Dat neemt echter niet weg dat ik mij ervan bewust ben 

dat veel inwoners wellicht geen melding doen bij politie en gemeente en dat het 

veiligheidsgevoel anders kan zijn dan de cijfers doen vermoeden. Deze 

onveiligheidsgevoelens verdienen daarom onze aandacht. Ik wil de aanpak daarom breder 

trekken in aanvulling op jaarwisseling. 

2. Bij een bevestigend antwoord op vraag 1: welke aanpak van de problematiek staat u 

voor? 

Ik ga graag in gesprek met buurtbewoners, jongeren en jongvolwassenen, het Buurtpanel 

1276, jongerenwerkers, ondernemers, jeugd- en wijkboa, politie en eventuele andere 

betrokkene om de ervaren onveiligheidsgevoelens van omwonenden te bespreken en te 
duiden. Ik wil toewerken naar een weerbare en leefbare samenleving. Onderdeel daarvan is 

het met elkaar in gesprek gaan en "ogen in de buurt" creëren om samen niet alleen te zorgen 

voor een veilige jaarwisseling maar ook voor een buurt waarde inwoners zich het hele jaar 
door veilig en gehoord voelen. 

3. Zou cameratoezicht naar uw oordeel een adequate maatregel kunnen zijn, al dan 

niet als onderdeel van de door u eventueel voorgestane aanpak? 

Publiek cameratoezicht is altijd een sluitstuk en wordt alleen ingezet als het noodzakelijk is 
en als andere maatregelen niet werken. In de Kostmand hangt momenteel 1 camera. Dit 
voorjaar wordt het cameratoezicht geëvalueerd waarbij getoetst wordt of dit nog noodzakelijk 
en wenselijk is. Bij de inzet van het cameratoezicht is het tevens ban belang te bepalen wat 

we met cameratoezicht willen bereiken. 

Naast publiek cameratoezicht kan er ook privaat cameratoezicht worden ingezet. Een 

eigenaar of huurder kan altijd besluiten camera's op te hangen om het eigen eigendom en/of 
de personen en eigendommen die zich daarbinnen bevinden beschermen. 





 
 
 
 
 
 
 
Aan de burgemeester 
 
Onderwerp: commissievragen over openbare orde in en rondom winkelcentrum De 
Kostmand 
 
Huizen, 14 januari 2022, 
 
Geachte burgemeester Meijer, 
 
 
Naar aanleiding van informatie die onze fractie heeft verkregen uit gesprekken met 
omwonenden van winkelcentrum De Kostmand, het volgende. 
 
Zoals u bekend heeft de afgelopen jaarwisseling wederom tot aanzienlijke (vuurwerk)schade 
in en rond winkelcentrum De Kostmand geleid. De overlast bij dit winkelcentrum was 
wederom groter dan elders. 
Voor de omwonenden is de schade een symptoom van een probleem dat zich al langer 
voordoet bij dit winkelcentrum. Er wordt veel overlast ondervonden en de openbare orde in 
en rond het winkelcentrum wordt regelmatig verstoord.  
Deze problematiek is oorzaak van gevoelens van onveiligheid die (veel) omwonenden en 
bezoekers van het winkelcentrum hebben.  
Dat leidt tot de volgende vragen. 
 
1. Is ook wat u betreft het beeld juist, dat de openbare orde in en rond winkelcentrum De 

Kostmand met een zodanige regelmaat wordt verstoord, dat maatregelen nodig zijn 
mede om de gevoelens van onveiligheid bij bezoekers en omwonenden van het 
winkelcentrum weg te nemen?  

2. Bij een bevestigend antwoord op vraag 1: welke aanpak van de problematiek staat u 
voor? 

3. Zou cameratoezicht naar uw oordeel een adequate maatregel kunnen zijn, al dan niet als 
onderdeel van de door u eventueel voorgestane aanpak? 

 
Graag ontvang ik zo mogelijk een schriftelijk antwoord op mijn vragen tijdig voorafgaand aan 
de vergadering van de commissie ABM van 27 januari a.s., en als dat onverhoopt niet lukt 
dan graag een mondeling antwoord in deze commissievergadering.  
 
Met vriendelijke groet, 
Bert Schaap 
(Transparant Huizen) 


